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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tesz-e bármit a Kormány annak érdekében, hogy az 
állattartó csoportokat ne tiltsa le a Facebook?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az alábbi megkeresés érkezett hozzám:

„Tisztelt Képviselő Úr!

Sajnos  valami  oknál  fogva  a  Facebook  minden  állat  hirdetését  eladását,ajándékozását,cseréjét
tartalmazó hirdetést betiltott. Nagyon sokan vagyunk ezres tízezres csoportokban akik ebből élnek
mint  én  is.  Baromfit,,de  minden  féle  állatot  tartunk  áruluk.  A  bevétel  a  megélhetésre  kell
mindenkinek. Én is mint nyugdíja,ha tudok eladni valamit ha nem akkor nem tudok még boltba sem
elmenni,vagy mint most is a rezsit sem tudom fizetni.Mint mondtam sok tízezren vagyunk ebben a
helyzetben,és  most  még  ezt  a  bevételi  lehetőséget  is  elveszik  tőlünk.Én  most  önhöz  fordulok
segítségért,de ezt  javasolni fogom ennek a sok embernek,hogy mindenki  forduljon a területéhez
illetékes  ellenzéki  képviselőjéhez  .Nagyon  Kérem  Próbáljon  meg  valahogy  közben  járni  az
érdekünkben,mert szó szerint az életünk, a megélhetésünk múlik ezen.”

Természetesen tisztában vagyunk vele, hogy a legnagyobb közösségi oldalon történt szigorítások
miatt most nem könnyű bizonyos területek dolga, ha adok-veszekről van szó. Mindazonáltal úgy
gondolom, hogy az őstermelők és a kisebb jószágszámmal rendelkező állattartók alól  most  egy
komoly értékesítési  terület  csúszott  ki,  amely könnyen veszélyeztetheti  a  munkájukat.  Ráadásul
több ezer embert is érinthet az ügy.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy a fent nevezett ügy tekintetében,
felkívánja-e venni a Magyar Kormány a Facebook illetékeseivel a kapcsolatot?

Várom érdemi válaszát!



Budapest, 2019. június 5.

Tisztelettel,

Magyar Zoltán

országgyűlési képviselő
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